

Protokoll sommarmöte i Strömskärs Ekonomiska förening den 13 juli 2013.

§1 Mötets öppnande

Monica hälsade alla 52 medlemmar välkomna (totalt 66 personer), speciellt Petra och Per Larsson som är nya i föreningen och förklarade mötet för öppnat.

§2 Godkännande av dagordningen

Mötet godkände dagordningen.

§3 Val av 2 justeringsmän

Mötet valde Joakim Ramos och Patrik Mellgren som justeringsmän.

§4 Ekonomisk rapport

Elisabeth rapporterade tillgångarna och de flesta utgifterna är betalda. Det som är kvar att betala är fastighetsavgiften (skatt) som debiteras preliminärt per månad. Vi får troligtvis en kvarskatt på ca 30 000 kr. Budgeten och utgifterna går ihop för innevarande år. Ett förslag kom upp om att låsa ek medel på ett konto med högre ränta. Det kan inte ske för de likvida medel som behövs för de löpande utgifterna.

§5 Stadgar för Strömskärs Ekonomiska förening

Monica informerade att man måste ha två möten för att kunna ändra stadgarna och att det är hög tid att vi ändrar stadgarna för de gamla är från 1967. Förslaget är väl genomgått. Monica gick igenom paragraferna. Det diskuterades lite om paragraferna. Röstningen kommer att genomföras på årsmötet.

§6 Arbetsledarna

Sture rapporterade slutsumman på bryggprojektet. Utfallet blev 635 500. Bryggan blev väldigt bra och engagemanget vid genomförandet var stort. En arbetsdag har genomförts och många medlemmar ställde upp. Den 27 juli kommer en ny städdag att genomföras. Sture Björk och Lars Ågren är idag arbetsledare och Lars ska börja arbeta i Indien under ett år. Det behövs en ersättare för Lars. Är någon intresserad av att ta den rollen så kan han eller hon meddela Sture eller styrelsen.

§7 Fondering till miljöbod

Styrelsen har resonerat kring dagens sophantering och anser att det behövs en förbättring. Styrelsen hade ett förslag om hur mycket pengar som ska avsättas till en fond för en ny miljöbod, alternativt 300 eller 500 kronor. Efter röstning så var överväldigande majoritet för att avsätta 500 kronor. Mötet beslutade att avsätta 500 kronor per medlem och år till en miljöbod.

§8 Övriga frågor

Monica informerade om att tänka på att hålla stort avstånd till bryggor vid båt/skoterfärd och se upp med de som simmar.

Vi ska inte muddra på våren utan på senhösten (oktober) så att djurliv inte störs och vattenkvaliteten inte påverkas inför sommaren.

Idag är det smala bilparkeringar, försök att ställa bilen mitt i så att alla får plats.

Mötet diskuterade om vi eventuellt kan göra parkeringen större, styrelsen ska ta med sig frågan.

Börje har satt upp en räddningsstege längst upp på bryggan.

Mötet diskuterade hur en räddningshelikopter ska kunna landa, idag finns en bank som kanske kan användas.

Kent informerade hur hans dotter mår efter olyckan.

Mats Nilsson frågade om man skulle kunna skaffa en container för skrot på ön som töms via färja? Det kom ett förslag att det är enklare om var och en sparar större skrotmaterial så hjälps vi åt att köra över det på vintern. Det går även bra att låna flottar som finns på ön, för transport.

Sture har hand om nycklarna och kan då ta fram vems nycklar som eventuellt har hittats.

Vägbanken har blivit lite skadad efter att sopbilen kört av vägen. Det kan vara en försäkringsfråga som styrelsen skall undersöka.

Claes-Göran informerade att knytisfesten börjar klockan 19.00.

§9 Avslutning

Monica tackade för visat intresse och förklarade mötet som avslutat.

Vid datorn



Matz Lönn

Justeras



Joakim Ramos



Patrik Mellgren